
  
 
Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 
Direcció de Serveis Generals 
 
c/ Lepant, 387  1a planta 
08025 Barcelona 
93 291 67 59 
serveisjuridics.hortaguinardo@bcn.cat 
 

1 
 

 
ACTA DEL CONSELL PLENARI EXTRAORDINARI 

 
 
Identificació de la sessió  
Núm.: 2 
Data: 11 d’octubre de 2023 
Caràcter: extraordinari  
Horari: 18.33 h a 19.14 h  
Lloc: seu del Districte d’Horta-Guinardó  
 
Assistents  
 
President 
Jordi Coronas i Martorell 
 
Regidor del Districte 
Josep Lluís Franco Rabell 
 
Consellers i conselleres  
Sergi Perea Marco (GMDPSC) 
Raul Ortega Serrano (GMDPSC) 
Clara Jakqueline Baca Chankingah (GMDPSC) 
Rafael Llanes Ripol (GMDPSC) 
Sabrin Araibi Marachi (GMDPSC) 
Pablo Ramos García (GMDBnC) 
Irma Gracia Valero (GMDBnC) 
María Luisa d’Addabbo (GMDBnC) 
Ana María Gómez Simó (GMDBnC) 
Arnau Vives Juan (GMDJxCAT(TxBcn)) 
Carme Cànovas Manzano (GMDJxCAT(TxBcn)) 
Lina Huélamo Soriano (GMDJxCAT(TxBcn)) 
Jordi Fibla Papaseit (GMDJxCAT(TxBcn)) 
Laura Pi Ledesma (GMDERC) 
Núria Pi García (GMDERC) 
Xavier Simó Esparrich (GMDERC) 
Manuel Conde García (GMDPP) 
Susana Graciela Clerici López (GMDPP) 
María Visitación Yerbes Melgoso (GMDVOX) 
 
 
Cap del Departament de Serveis Jurídics-Secretaria accidental  
Azucena Castro Perea 
 
Gerent  
Maria Elena Amat Serrano 
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Desenvolupament de la sessió 
 
El regidor-president en funcions del Districte obre la sessió i dona la benvinguda a tots 
els assistents.  
 
Tot seguit, explica que aquesta sessió extraordinària es donarà compte d’alguns 
decrets, sotmetre a votació el cartipàs del Districte i que el president prendrà 
possessió del càrrec. 
 
0. DONAR COMPTE del Decret de l’Alcaldia de nomenament de l’Im. Sr. Jordi 

Coronas i Martorell com a president del Consell del Districte d’Horta-
Guinardó. 

 

El regidor-president en funcions llegeix el text següent: 

“En ús de les atribucions que li confereix l’article 13 de la Carta municipal de 
Barcelona, l’alcalde ha resolt en data 21 de setembre de 2023, nomenar l’Ilm. Sr. Sr. 
Jordi Coronas i Martorell, president del Consell Municipal del Districte d’Horta-
Guinardó” 

 
1. PRESA DE POSSESSIÓ de l’Im. Sr. Jordi Coronas i Martorell com a President  

del Consell del Districte. 
 
El Regidor-president en funcions informa que el president del consell del districte ha de 
prestar jurament o promesa de conformitat amb allò disposat al Reial Decret 707/1979, 
de 5 d'abril. 
 
Seguidament, llegeix la fórmula: “¿Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor 
complir fidelment les obligacions del càrrec de president del Districte d’Horta-Guinardó, 
amb lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar la Constitució, l'Estatut d'Autonomia de 
Catalunya i la Carta Municipal de Barcelona?“ 
 
El senyor Jordi Coronas i Martorell promet per imperatiu legal. 

El regidor-president en funcions indica que a partir d’aquest moment el senyor 
Coronas presidirà la sessió. 

El president dona les gràcies per la confiança dels consellers i conselleres del districte.  

 
2. RECONEIXEMENT mèrits del president, regidora i conselleres i consellers 

sortints 
 
Seguidament, anuncia que el segon punt és el reconeixment del president sortint, la 
regidora sortint i els consellers de l’anterior mandat que no han continuat com a 
consellers del districte.  
 
Tot seguit, apunta que anirà esmenant un per un els noms i se’ls farà lliurament del 

mailto:serveisjuridics.hortaguinardo@bcn.cat


  
 
Departament de Serveis Jurídics-Secretaria 
Direcció de Serveis Generals 
 
c/ Lepant, 387  1a planta 
08025 Barcelona 
93 291 67 59 
serveisjuridics.hortaguinardo@bcn.cat 
 

3 
 

record. 
 
 
El president del Districte sortint: Max Zañartu i Plaza. 
 
La regidora del Districte sortint: Maria Rosa Alarcón Montañes 
 
Els conselles i consellers sortints són els següents: 
 
Víctor Valls Andrés (GMDBComú)  
Elena Tarifa Herrero (GMDBComú)  
Diego Hernández Gracia (GMDBComú)  
Marc Guallar García (GMDPSC)   
Magna Martín Andrés (GMDERC) 
Xavi Reig Robledo (GMDERC) 
Nicolás Ortiz Cuevas (GMDC’)  
Llorenç Matas Cases (GMDValents)   
 
Excusen l’absència de l’anterior regidora del districte Maria Rosa Alarcón Montañes i 
els senyors Marc Guallar García i Magna Martín Andrés. 
 
El senyor Max Zañartu i Plaza afirma que se sent estrany de tornar i en veure cares 
noves. Però que aquests casos s’han de mirar amb retrospectiva i recordar i valorar el 
que han sigut aquest 4 anys d’aprenentatge del districte, consellers i conselleres i 
veïnat, organitzat i no.  
Sense voluntat de fer-se llarg, volia acabar fent una reivindicació en el saló de plens: 
com a veí i usuari del V19, que s’arreglin les freqüències i les saturacions d’aquest. 
 
Dona les gràcies a tothom per aquests 4 anys i desitja  que tinguin un mandat tranquil, 
sense presidència ni coses estranyes i espera que ni el president ni el regidor s’hagin 
de fer Youtubers, com els hi van passar amb ells al mandat passat.  
 
(Aplaudiments.) 
 
 
El senyor Víctor Valls Andrés dona les gràcies a tots els que han estat els últims 8 
anys amb ell, sobretot al personal del districte per tota la feina que fan, li demana a la 
gerent del districte que faci trasllat a tothom i que són una peça fonamental del districte 
perquè els consellers van passant.  
 
Tot seguit, posa de manifest que aquesta es la segona vegada que deixa de ser 
conseller del districte i s’ho pren bé i, amb goig, desitja que estrenin el consell 
municipal, que ho gaudeixin i serveixin a la ciutadania, cadascú des del interessos 
legítims que tenen. 
 
(Aplaudiments.) 
 
 
La senyora Elena Tarifa Herrero agraeix, primer, als companys i companyes del 
consell plenari, del seu grups i de la resta de grups, perquè tot i les diferencies, hi ha 
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hagut bona entesa i treball conjunt per millorar les condicions de la vida de les 
persones del districte. Segon, agrair a tot el personal que treballa per a que el districte 
funcioni perquè sense ells i elles això no funcionaria. La gent que està aquí es qui 
aixeca el districte. 
 
També agrair, sobretot a veïns i veïnes, entitats, comerciants, tot el teixit organitzat i 
no organitzat d’aquests barris perquè, tot i que ha estat 18 anys veïna del barri, no va 
ser fins que va entrar a ser consellera que ha pogut conèixer la realitat dels barris i del 
districte, entendre i estimar, dins de les diferencies i la diversitat, i entre el que pasa als 
carrers. Per a ella ha estat un gran aprenentatge polític i de vida i que es continuaran 
veient als carrers. 
 
(Aplaudiments.) 
 
 
El senyor Xavi Reig Robledo agraeix a tothom i, atès que ha estat 8 anys al districte, 
agraeix a les entitats i les associacions del districte amb les que ha compartit reunions, 
trobades, visites i han intentat fer el màxim possible per millorar les qualitat de vida del 
veïns i veïnes del districte i, tot i que marxi, estarà sempre a la seva disposició; agraeix 
als companys i companyes d’esquerra republicana que li van donar la seva confiança 
per representar-los i, simplement, dir que no es un adéu si no un fins ara.   
 
(Aplaudiments.) 
 
 
El senyor Nicolás Ortiz Cuevas dona l’enhorabona al nou president del districte, al 
regidors i als consellers. Tot seguit, manifesta que ha estat una responsabilitat i un 
aprenentatge recomanable a tots els veïns dels districte. També, desitja tota la sort, 
treball i eficàcia per a un districte tan gran i fantàstic om aquest i que seguirà 
participant social i políticament del districte. Finalment els desitja sort i dona les 
gràcies.    
 
(Aplaudiments.) 
 
 
Atès que els senyors Diego Hernández Gracia i Llorenç Matas Cases no han arribat al 
ple, el president disposa que es reprengui el plenari. 
 
 
A.-  PART INFORMATIVA 
 
3. DONAR COMPTE de la resolució del Regidor del Districte de data 26 de 

setembre, de nomenament dels membres de la Comissió de Govern del 
Districte. 

 
El President llegeix la composició de la Comissió de Govern del Districte. 
 
“Sabrin Araibi(PSC) 
Consellera de Promoció Económica, Ocupació i Turisme, Comerç, Restauració i 
Mercats, Drets Socials, Salut i Estratègia contra la Soletat, Feminismes, Igualtat i 
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LGTBI, Joventut i Infancia. Consellera adscrita al barris del Carmel, Teixonera i 
Guinardó.  
 
Raúl Ortega (PSC)  
Conseller de Urbanisme, Transició Ecològica, Agenda 2030 i Habitatge, Mobilitat, 
Seguretat, Prevenció i Convivència. Conseller adscrit als barris de la Vall d’Hebron, 
Horta (i Font del gos) 
 
Rafael Llanes (PSC)  
Conseller d’Educació, Esports i Memoria Democràtica. Conseller adscrit als barris de 
Can Baró i Font d’en Fargues. 
 
Jakqueline Baca (PSC) 
Consellera de Cultura, Persones Grans, Persones amb discapacitat i interculturalitat. 
Consellera adscrita als barris del Baix Guinardó i La Clota 
 
Sergi Perea (PSC) 
Conseller per l’exercici de les funcions assignades al conseller/a tècnic/a per l’article 
27 de les Normes Reguladores de Funcionament dels Districtes. Conseller d’Organs 
de participació i govern, pla de barris, Serveis Urbans i Manteniment de l’espai públic. 
Conseller adscrit als barris de Sant Genis dels Agudells i Montbau” 
 
 
4. QUEDAR ASSABENTAT de la constitució dels Grups polítics municipals. 
 
El president indica la composició dels grups. 
 
Pel Grup Municipal del Partit Socialista de Catalunya: 
 
Sergi Perea Marco  
Raul Ortega Serrano  
Clara Jakqueline Baca Chankingah  
Rafael Llanes Ripol  
Sabrin Araibi Marachi  
 
Pel Grup Municipal de Barcelona en Comú: 
 
Pablo Ramos García  
Irma Gracia Valero  
María Luisa d’Addabbo 
Ana María Gómez Simó  
 
Pel Grup Municipal de Junts per Catalunya (Tries per Barcelona): 
 
Arnau Vives Juan  
Carme Cànovas Manzano  
Lina Huélamo Soriano  
Jordi Fibla Papaseit  
 
Pel Grup Municipal de Districte d’Esquerra Republicana de Catalunya: 
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Laura Pi Ledesma  
Núria Pi García  
Xavier Simó Esparrich  
 
Pel Grup Municipal del Partit Popular: 
 
Manuel Conde García  
Susana Graciela Clerici López  
 
Pel Grup Municipal de VOX: 
 
María Visitación Yerbes Melgoso  
 
 
5. QUEDAR ASSABENTAT de la composició de la Junta de Portaveus. 
 
Seguidament, enumera el nom dels portaveus i portaveus adjunts de cada grup 
municipal. 

 
Portaveus 
 
Sabrin Araibi Marachi (GMDPSC) 
Pablo Ramos García (GMDBComú) 
Arnau Vives Juan (GMDJxCat(TxBcn)) 
Laura Pi Ledesma (GMDERC) 
Susana Graciela Clerici López (GMDPP) 
María Visitación Yerbes Melgoso (GMDVOX) 
 
 
Portaveus adjunts 
 
Raul Ortega Serrano (GMDPSC) 
María Luisa d’Addabbo (GMDBComú) 
Carme Cànovas Manzano (GMJxCat(TxBcn)) 
Xavier Simó Esparrich (GMDERC) 
Manuel Conde García (GMPP) 
  
 
6. DONAR COMPTE de les resolucions del Regidor del Districte de 15 de 

setembre pel qual s’estableix el règim de dedicació dels membres del Consell 
de Districte.  

 
El president llegeix la resolució. 
 
 “Vista la proposta formulada pels Grups Municipals i de conformitat amb allò disposat 
a l’article 17.4 de les Normes reguladores del funcionament dels Districtes, el Regidor 
de Districte que sotasigna dicta la següent 
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RESOLUCIÓ 
 
ESTABLIR, de conformitat amb allò establert a l’article 17.4 de les Normes reguladores 
del funcionament dels Districtes i a l’acord del Plenari del Consell Municipal del 17 de 
juliol de 2023, el règim de dedicació, amb efectes a partir del dia 13 de setembre de 
2023, dels Consellers i Conselleres del Districte d’Horta-Guinardó en la forma següent: 
 
Dedicació exclusiva 
 
- Sergi Perea Marco (PSC), en la seva qualitat de conseller per a l’exercici de les 
funcions assignades al conseller/a tècnic/a per l’art. 27 NRFD. 
 
- Sabrin Araibi Marachi (PSC), en la seva qualitat de consellera que forma part de la 
Comissió de Govern del Districte. 
- Laura Pi Ledesma (ERC), per a l’exercici de de les funcions d’assistència a la 
Presidència del Consell. 
 
Dedicació parcial 
 
- Raul Ortega Serrano (PSC): 75% 
- Maria Luisa D’Addabbo (BComú): 75% 
- Carme Cànovas Manzano (JxCat –TxBcn): 75% 
- Xavier Simó Esparrich (ERC): 75% 
- Susana Graciela Clerici López (PP): 75% 
- Maria Visitación Yerbes Melgoso (VOX): 75% 
 
Sense dedicació especial 
 
- Clara Jakqueline Baca Chankingah (PSC) 
- Rafael Llanes Ripol (PSC) 
- Pablo Ramos García (BComú) 
- Irma Gracia Valero (BComú) 
- Ana Maria Gómez Simó (BComú) 
- Arnau Vives Juan (JxCat - TxBcn) 
- Lina Huélamo Soriano (JxCat - TxBcn) 
- Jordi Fibla Papaseit (JxCat - TxBcn) 
- Núria Pi Garcia (ERC) 
- Manuel Conde Garcia (PP)” 
 
 
 
B.- PART DECISÒRIA 
 
a) Propostes d’acord. 
 
 
7. PROPOSAR a l’Alcaldia el nomenament del/ la vice-president/-a del Consell 

del Districte d’Horta-Guinardó, de conformitat amb allò disposat a l’art. 15 de 
les Normes reguladores del funcionament dels Districtes. 
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El president indica que preguntarà als diferents grups municipals de districte si 
proposen un candidat o candidata per a la Vicepresidència del Districte. 
 
La senyora María Visitación Yerbes, del GMDVOX, anuncia que el seu grup proposa a 
la senyora María Visitación Yerbes. 
 
La senyora Susana Graciela Clerici López, del GMDPP, abans de res vol agrair al seu 
company de partir Manolo Conde per cedir-li ser portaveu del seu grup i  diu que el seu 
grup no presenta cap candidat 
 
La senyora Laura Pi, del GMDERC, diu que el seu grup no presenta cap candidat. 
 
El senyor Arnau Vives, del GMDJxCat(TxBcn) anuncia que el seu grup presenta a la 
senyora Carme Canovas com a candidata. 
 
El senyor Pablo Ramos, del GMDBnC, diu que el seu grup no presenta cap candidat. 
 
La senyora Sabrin Araibi, del GMDPSC, diu que el seu grup no presenta cap candidat.  
 
 
El president manifesta que seguidament donarà la paraula als grups municipals per un 
temps màxim de dos minuts perquè puguin expressar el seu posicionament del vot. 

La senyora María Visitación Yerbes, del GMDVOX, apunta que es proposa a si 
mateixa perquè han sigut exclosos en les negociacions i no se’ls ha tingut en compte. 
Per tant, el seu vot es per a mi mateixa  
 
La senyora Susana Graciela Clerici López, del GMDPP, diu que el seu vot és 
l’abstenció.  
 
La senyora Laura Pi, del GMDERC, diu que donarà suport a Carme Canovas. 
 
El senyor Arnau Vives, del GMDJxCat(TxBcn), primer agraeix als consellers sortints de 
la seva voluntat de servir als veïns i veïnes del districte i saluda a la senyora Mila 
Cases que va ser consellera i al Diego Hernández. Segon, voten per la seva candidata 
Carme Canovas i ho fan per responsabilitat amb la ciutadania perquè a les passades 
eleccions municipals la ciutadania va parlar clar i que es volia un canvi a les polítiques 
de l’ajuntament. Per això, el seu grup va guanyar les eleccions i va quedar com a 
primera força política. Lamentablement, un acord de despatxos a 600 km de Barcelona 
va fer que el canvi a la ciutat fos diferent i, malgrat això, formar part formar part del joc 
democràtic i de l’aritmètica en certa forma contraposada, en un cert conflicte, amb la 
ètica. Però, en qualsevol cas, volen teixir ponts i teixir diàleg amb la resta de forces 
polítiques i no ser simples espectadors sinó actors principals. Per això han presentat 
candidata a la vicepresidència del consell del districte a la senyora Carme Canovas. 
 
El senyor Pablo Ramos, del GMDBnC, manifesta que votaran a favor de la candidatura 
de Carme Canoves ni bloquejaran ni cap espai del plenari ni tampoc participaran de 
cap teatre ni joc de cadires. A ell li sap greu que no pugin presentar una candidatura 
les tres forces progressistes d’aquest plenari per culpa d’aquests pactes entre 
districtes i votaran a favor amb la voluntat de teixir ponts i perquè Junts ha escoltat la 
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seva proposta de que fos una dona la candidata, per tal de mantenir una mínima 
paritat amb els tres càrrecs de regidoria, presidència i vicepresidència. 
 
La senyora Sabrin Araibi, del GMDPSC, manifesta que donaran suport a la proposta 
del grup municipal de Junts perquè des del Govern tenien clar donar la màxima 
representativitat a la ciutadania i que el grup de Junts es un dels que te major 
representació al districte. 
 
 
El president manifesta, que en virtut del resultat, proposarà a l’alcaldessa el 
nomenament de la senyora Carme Canovas com a vicepresidenta del Consell de 
Districte. 

 
 
8. APROVAR el Cartipàs del Districte, amb constitució de les Comissions 

Consultives de Govern, Comissions de Treball i Consells Sectorials i 
d’Equipament, Consells de barri i Audiència Pública, previstos a les Normes 
Reguladores del Funcionament dels Districtes i designació dels seus 
membres. 

 
El president anuncia que només enumerarà els diferents òrgans i organismes que es 
proposen crear en aquest Cartipàs, sense llegir-ne la composició. 
 
Per tant, indica que el cartipàs conté la creació la Comissió de Govern, la Junta de 
Portaveus, la Comissió Consultiva d'Ecologia, Urbanisme, Mobilitat, Prevenció i 
Seguretat, i la de Drets Socials, Ciutadania i Promoció Econòmica; el Consell Plenari; 
l’Audiència Pública; els consells de barri de Sant Genís dels Agudells, de Montbau, de 
la Vall d’Hebron, de la Clota, d’Horta, de la Font d’en Fargues, de Can Baró, del 
Carmel, de la Teixonera, del Baix Guinardó, del Guinardó; els consells sectorials: el 
Consell Escolar, el Consell de Prevenció, el Consell de Persones amb Discapacitat, el 
Consell de Salut, el Consell de la Dona, Consell de Persones Grans i els consells 
d’equipaments esportius: CEM Carmel, CEM Horta, CEM Guinardó, CEM Mundet, 
CEM Olímpics de la Vall d’Hebron, el Consell del Velòdrom Municipal d’Horta, el 
Consell del Club Municipal de Tennis de la Vall d’Hebron, el Consell del Camp 
municipal de futbol de Sant Genís, el Consell Complex Esportiu Municipal de la 
Teixonera-Vall d’Hebron, el Consell Complex Esportiu Municipal Mundet (TARR), el 
Consell Camp Municipal de Futbol del Carmel, Consell de la Pista Poliesportiva 
Municipal de Can Baró i de la Pista Poliesportiva Municipal de Montbau; els consells 
d’equipaments culturals: Biblioteca Guinardó-Mercè Rodoreda, Biblioteca Montbau – 
Albert Pérez Baró, Biblioteca El Carmel – Juan Marsé, Biblioteca Horta – Can Mariner; 
els consells dels centres cívics Matas i Ramis, Teixonera, Casa Groga, Guinardó, 
Carmel, del Casal Mas Guinardó, i les taules de treball del Consell de Font del Gos, 
Comerç, de Memòria Històrica i Patrimoni i LGTBI. 
 
El conseller tècnic exposa que l’estructura política i organitzativa d’aquest cartipàs 
manté la coherència amb la nova estructura de regidories de l’Ajuntament de 
Barcelona, però també té en compte el perfil dels consellers i conselleres membres de 
l’equip de govern. Perfils diversos, però complementaris, que tenen un ampli 
coneixement dels reptes del districte i que cobreixen totes les responsabilitats de 
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govern. Tot seguit, sense entrar a detallar el cartipàs, vol destacar algunes novetats 
respecte del mandat anterior: mantenen el reconeixement administratiu amb la creació 
de la Taula de la font del gos que seguirà la mateixa lògica que els consells de barris i 
la Taula LGFTBI del districte que ja es va posar en funcionament a l’anterior mandat i 
que consideren que es un espai necessari per a l’impuls d’aquests polítiques; 
constituir, per primera vegada, els consells d’equipaments culturals (que corresponen 
a les 4 biblioteques del districte) amb l’objectiu de fer un millor seguiment de la seva 
gestió i programació i; per últim, de la conselleria tècnica, dependran dos eixos 
fonamentals de l’acció de govern: serveis urbans i manteniment del espai públic i el 
desplegament del Pla de Barris. Per últim, agrair als grups municipals les 
suggeriments amb l’objectiu de que el caripas fos positiu per al districte i compte mb el 
major suport possible.  
 
 
La senyora María Visitación Yerbes, del GMDVOX, anuncia que hi votarà en contra.  
 
La senyora Susana Graciela Clerici López, del GMDPP, indica que el seu grup votarà 
a favor del cartipàs perquè pensen que és l’eina que permet treballar per millorar els 
barris del districte. 
 
La senyora Laura Pi, del GMDERC, en primer lloc, valoren positivament que es 
mantinguin, gairebé, tot els òrgans. Tot i que és cert que ells volien mantenir la Taula 
de Mobilitat; atès que, hi ha moltes demandes en aquest sentit i que és una llàstima 
que hagi quedat fora del cartipàs. En segon lloc, que votaran a favor del cartipàs 
perquè porten molts mesos sense òrgans de participació i no serà el seu grup el que 
impedeixin la celebració i perquè és un document viu que sempre es pot millorar. 
 
El senyor Arnau Vives, del GMDJxCat(TxBcn), diu que, amb la mateixa lògica que s’ha 
fet a casa gran, votaran favorablement del cartipàs. Però que aquest cartipàs mostra la 
feblesa del govern municipal i es evidentment que no podrà governar com la ciutat i la 
ciutadania és mereix i necessita. Aquest govern ha de decidir cap a on mirar: si 
decideix avançar apostant, sense matisos, per polítiques econòmiques i laborals 
actives que generin atracció de la inversió i talent i garanteixin una millor qualitat de 
vida del veïns del districte, sense deixar ningú enrere, o si o fa de la mà dels seus 
antics socis de govern i ho fan apostant per un model de ciutat marcat pel 
decreixement, pèrdua d’oportunitats, menor projecció de la ciutat, per la degradació del 
barris, per una ciutat més bruta i tolerant amb els okupes i els delinqüents. Una ciutat 
de la que, quan surts de casa ho fas amb por per no saber si et robaran el rellotge o et 
caurà un arbre al cap. Una ciutat en la que pagar un lloguer ja costa de mitjana 1123 
euros. I això que eren els que havien de salvar les polítiques d’habitatge i ara, a sobre, 
volen el ministeri de l’habitatge. Un ciutat que va a la contra de tots el qui han de 
moure’s amb el seu vehicle privat. I, per tant, si és pel primer, ja saben on son; però el 
primer que han de fer es deixar-se el màrqueting i la publicitat i posar-se a treballar. 
Reiteren que, avui mateix han fet una roda de premsa a la Ronda de Dalt i, malgrat 
que es van sumar en el pacte de la Ronda de Dalt i ser convidats en aquesta roda de 
premsa, han decidit no assistir-hi, perquè consideren que era una estratègia de 
màrqueting i el que cal ara es posar-se a treballar i que ja s’ha dit tot el que s’havia de 
dir. A continuació, manifesta que l’altre dia es va fer una presentació al Consell de 
Cent amb les entitats veïnals i, per tant, continua amb les rodes de premsa, però no 
avançant. Aleshores, creuen que no es la forma i, conclouen dient que si es per 
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treballar i tirar endavant el districte que comptin amb ells.  
 
El senyor Pablo Ramos, del GMDBnC, indica que votaran a favor d’aprovar el cartipàs 
i que no bloquejaran el dia a dia del districte. Però, ressalta que és un govern està molt 
sol i tenen el dubte que es pugui treballar bé d’aquesta manera; tot i que no dubten de 
la professionalitat dels consellers i conselleres i dels regidors del grup socialista, és 
veritat que algun necessitaria un clon per poder assumir 10 consells d’equipament, 6 
consells sectorials, 13 consells esportius, 4 taules de treball i 12 barris. A part de les 
seves corresponents àrees. Finalitza dient que es podrà gestionar bé, però que un 
govern i fer polítiques transformadores que necessiten temps, feina i cura creuen que 
amb 5 persones serà realment difícil. Aleshores, el grup senyala aquest govern en 
soledat i provisional socialista que creuen que tindran difícil governa i transformar 
aquesta ciutat. 
 
El conseller tècnic, Sergi Perea, en primer lloc, agraeix a tots els grups, tret de 
l’extrema dreta el seu vot favorable. En segon lloc, insisteix que són molt conscients de 
que aquest govern té un nombre limitat de persones que el conformen. Ara bé aquest 
no és un govern provisional, si no que és un govern que està treballant des del primer 
dia i, en aquests poc mesos, ha aconseguit posar el districte al centre del mapa de la 
ciutat de forma molt contundent. Replica al senyor Arnau Vives que sense cap 
màrqueting. Indica que la Ronda de Dalt començarà la cobertura l’any vinent i, per 
tant, són fets i no paraules.  
 
S’aprova el cartipàs del Districte. 
 
 
Abans de finalitzar la sessió, el senyor Diego Hernández Gracia, conseller sortint, diu 
unes paraules de comiat. En primer lloc, el senyor Hernández agraeix als treballadors 
de la casa, als veïns i veïnes i, en general, a tothom que dia a dia treballa per millorar 
a tots els barris del districte i a la ciutat. En segon lloc, desitja molta sort als consellers 
i conselleres i ànims, manifesta que és molt de temps dedicat a la ciutat i als barris i, 
finalment, els desitja salut i bon treball.    
 
(Aplaudiments.) 
 
 
En no haver-hi altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 19.14 h. 
 
 
 
La cap del Departament de    Vist i plau 
Serveis Jurídics-Secretaria,    El president, 
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